
 

 

Dagsorden til generalforsamling  
25. marts 2015, kl. 19:30 i ”Café Kolind”, Drasbæksgade 17 
 

1) Valg af dirigent 

2) Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

3) Aflæggelse af regnskab, der er underskrevet af revisor og bestyrelse 

4) Indkomne emner til debat fra Else Skytte (jvf vedhæftede redegørelse) 

5) Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne ( se bilag 1) 

6) Vedtagelse af budget og fastlæggelse af bidrag og eventuelt indskud 

7) Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 
På valg til bestyrelsen er: 

a. Ole Skytte, EB 21 (ønsker ikke genvalg ) 

b. Jan Empacher, SM 78 (ønsker at fratræde) 

c. Lise Møller, EB 67 

d. Kurt Overgaard-Andersen, SM 76 

e. Første Suppleant: Jannie, EB 27 

f. Anden Suppleant: Keld, EB 49 
 

8) Valg af  
- revisor  
- revisorsuppleant 

9) Eventuelt valg af administrator (ikke aktuelt) 

10) Eventuelt 

  



 

 

Bilag 1: 
 

FORSLAG FRA MEDLEMMER 

 
A. Kontingent:  

Betaling af kontingent ændres til 2 gange årligt (Mitte Sarto, EB 33) 
 

B. Indkøb af bænk eller bord / bænke sæt som skal stå på græsset i fællesområdet ned mod engen  
mellem nr. 15 og 17. (Else Skytte-Jørgensen EB 21) 
 

C. Områdebelysning slukkes i de lyse nætter 
Forslag om at slukke lyset i området helt fra 15.  maj til 15. august (Bestyrelse) 
 

D. Områdets belysning  
De ”hoveder” vi har på vores nuværende gadelamper er desværre udstyret med glødepærer, og kan 
ikke repareres og når/hvis pærerne springer må/kan de IKKE erstattes med nye glødepærer. 
Så – der er brug for en opsparing til fornyelse af "lampehoveder" indenfor en overskuelig årrække.   
(Bestyrelse). 
 

E. Ændringer i vedtægter:  Tilføjelse til § 18:  
Der foreslås en tilføjelse til paragraf 18, for at sikre mod misforståelser.  
Aktuel tekst:  
"Suppleanter vælges for 1 år ad gangen. Der vælges 2 suppleanter, og suppleanterne indtræder i den 
rækkefølge, som de er valgt. Genvalg kan finde sted." 
Tilføjelse:  
"Indtrådte suppleanter sidder i bestyrelsen frem til førstkommende  
ordinære generalforsamling hvor ordinært valg til bestyrelsen sker." 
Evt. ændring i vedtægter skal efterfølgende endeligt godkendes af Syddjurs Kommune. 
 

F. Områdets vedligeholdelse:  
Skal vi vedligeholde området 100% selv – eller skal vi betale os fra hjælp til det? 
 

a. Selv sørge for det hele: 
Så skal der genetableres et parkudvalg til at gennemføre arbejdsdag(e) 
 

b. Lade gartner komme én gang ved sæsonstart til gennemgang af rondeller  
– og så selv stå for resten 
Så skal der afsættes kr. x.xxx til dette (Kurt indhenter tilbud inden udsendelse) 
 

c. Lade gartner så 100 % for vedligeholdelse 
Så skal der afsættes kr. x.xxx til dette (Kurt indhenter tilbud inden udsendelse) 
 

d. Eller skal det være op til hvert enkelt medlem at vedligeholde efter lyst og evne?  
 

G. Områdets beplantning (Kurt SM 76) 
Forslag om at nedlægge den trekant neden for SM 80 der blev beplantet med småbuske ved arbejds-
dag i 2013. Skal vi selv gøre det – eller lade gartner køre over med plæneklipper? 

  


